

上海均瑶（集团）有限责任公司

团 员：王均豪

职 务：副董事长、总裁

电 话：

传 真：

邮 箱：

网 址：

Shanghai Juneyao (Group) Co., Ltd.

Name: Mr. Wang Junhao

Position: Vice-Chairman and President

Tel:

Fax:

Email:

Website:

企业简介：

均瑶集团是以实业投资为主的现代服务业企业，创始于 1991 年 7 月。现已形成航空运输、金融服务、现代消费、教育服务、科技创新五大业务板块，旗下 4 家 A 股上市公司，员工近 2 万人，规模列中国服务业 500 强企业第 205 位。在不断转型发展过程中，均瑶集团始终秉承为社会创造价值，建国际化现代服务业百年老店的企业使命、稳健经营。

Company Profile:

Founded in July 1991, JuneYao Group is an enterprise in the modern service industry focusing on industrial investment. Mainly engaged in five businesses, namely air transport, financial service, modern consumption, education service, and technological innovation, it owns 4 A-share listed companies and nearly 20,000 employees, and ranks 205th in Top 500 of China's service industry. In the process of continual transition and development, JuneYao Group has been adhering to the mission of creating value for the society, and building a globalized century-honored enterprise in the modern service industry, guided by the concepts of prudent operation.

复兴集团

团 员：陈启宇
职 务：联席 CEO
电 话：8613901747447
邮 箱：chenqy@fosun.com
网 址：www.fosun.com

企业简介：

复星创立于 1992 年，经过逾 30 年发展，已成为一家创新驱动的全球家庭消费产业集团。秉持让全球家庭生活更幸福的使命，复星致力于服务全球十亿家庭客户，战略聚焦健康、快乐、富足的幸福生态系统。2007 年复星国际在香港联交所主板上市（股份代号：00656.HK），截至 2022 年 12 月 31 日，公司总资产达人民币 8,231 亿元，MSCI ESG 评级为 AA，是大中华地区唯一一家 MSCI ESG 评级为 AA 的综合型企业。

本次访问的主要目的：

复星目前在欧洲德国、葡萄牙、法国等多个国家已有多元化的业务发展，尚未在西班牙、匈牙利和塞尔维亚有布局，希望通过此次参访调研，寻找进一步发展海外业务的机会。

Fosun Group

Name: Mr. Chen Qiyu
Position: Co-CEO
Tel: 8613916605024
Email: chenqy@fosun.com
Website: www.fosun.com

Company Profile:

Fosun was founded in 1992. After more than 30 years of development, Fosun has become a global innovation-driven consumer group. Adhering to the mission of creating happier lives for families worldwide, Fosun is committed to creating a global happiness ecosystem fulfilling the needs of one billion families in health, happiness and wealth. In 2007, Fosun International Limited was listed on the main board of the Hong Kong Stock Exchange (stock code: 00656.HK). As of 31 December 2022, Fosun International's total assets amounted to RMB823.1 billion; it received an AA MSCI ESG rating and was the only conglomerate in Greater China with such rating.

Main Objectives of the Visit:

Fosun currently has diversified business development in many countries such as Germany, Portugal and France, and has not yet established a presence in Spain, Hungary and Serbia, and hopes to seek opportunities to further develop overseas business through this visit.

上海经佳文化产业投资股份有限公司

团 员：赵丽佳 职 务：总裁
电 话：86- 21-55896276 传 真：86- 21-55896289
邮 箱：lijia.zhao@shminga.com
网 址：http://www.shminga.com

企业简介：

上海经佳文化产业投资股份有限公司成立于 2012 年，于 2016 年在新三板挂牌，2019 年全面启动香港港股上市计划。经佳文化是上海市“专精特新”企业，对接国家战略，做好科创中心承载，打造全球科创中国生态，致力于成为中国科创生态服务商。

经佳文化聚焦三大垂直产业科技企业需求，构建全产业链生态服务链 3.0 版本，积极打造“2 基金+1 联盟+1 中心+3 平台”的创新服务模式。围绕航天航空、人工智能和生物医药三大领域，通过自主研发的线上服务平台“活力矩阵”实现企业全生命周期线上、线下服务，构建从产业聚焦、集成服务、大数据三个维度的“企业生态社群”；打造集创新、孵化、服务于一体的高新生态产业园区运营体系。

本次访问的主要目的：

进行商务洽谈、调研当地企业创新环境建设、市场、资源、展会和投资环境等，寻找合作商机，与东欧国家形成经济往来。

Shanghai Jingjia Culture Industrial Investment Co., Ltd.

Name: Ms. Zhao Lijia Position: President
Tel: 86- 21-55896276 Fax: 86- 21-55896289
Email: lijia.zhao@shminga.com
Website: http://www.shminga.com

Company Profile:

Shanghai Jingjia Culture Industry Investment Co., Ltd. was listed on the New Third Board in April 2016, 2019, the Hong Kong Stock listing plan was fully launched. Jingjia Culture is a "specialized and special new" enterprise in Shanghai, docking the national strategy, doing a good job of carrying science and technology innovation center, creating a global science and technology innovation ecological service provider in China, focusing on aerospace, artificial intelligence and biomedicine three core high-tech industries.

Jingjia Culture focuses on the needs of science and technology enterprises in the three vertical industries, builds version 3.0 of the industry-wide ecological service chain, and actively creates an innovative service model of "2 funds +1 alliance +1 center +3 platform". Focusing on the field of aerospace, the field of artificial intelligence, and the field of biomedicine, through the independently developed online service platform "Vitality matrix" to achieve the whole life cycle of the enterprise online and offline services, create diversified financial services integrating capital services and securities, support start-ups, and effectively guide the focus of industrial resources to build an "enterprise ecological community" from the three dimensions of industry focus, integrated services and big data; To build a high-tech ecological industrial park operation system integrating innovation, incubation and service.

Main Objectives of the Visit:

Business exchange with enterprises in Eastern European countries, learn local enterprise innovation environment, market, resources, exhibition and investment environment, seek cooperation opportunities

中国干细胞集团有限公司

团 员：章 毅 职 务：董事长
电 话：86-21-39188888 传 真：86-21-39189999
邮 箱：zhangyi@chinacordblood.org
网 址：www.chinacordblood.org

公司简介：

中国干细胞集团是持有干细胞领域全牌照的专业机构，具有龙头企业地位。主要业务为各种来源干细胞的采集、制备、检测、储存、研发和临床移植应用。集团在上海、重庆、海南、江苏、陕西以及香港设立分支机构，医疗业务范围遍及全国。集团技术力量雄厚，拥有多名国内外知名的两院院士及科学家。集团取得数十项国家发明专利，产品获得国家“重点新产品”、“科技进步奖”、“著名商标”等荣誉称号。

集团已建成国内规模最大的干细胞公共资源库，华人患者的配型成功率达到 100%；已和 117 家三甲医院共同完成造血干细胞移植超过 4200 例，数量居全国之首。患者移植后五年的存活率为 58.9%，达到国际先进水平。2018 年 4 月集团在海南博鳌投资建成了干细胞医院。医院设有 100 个百级层流病房，吸引了大量国内外的高端客户，每年可完成干细胞移植超过 1000 例。

此次访问的主要目的：

推广集团的高端医疗服务；寻求出口干细胞产品，进口试剂、耗材、科研仪器设备；寻求同国外临床医院合作，提供各类干细胞资源，合作进行干细胞移植。

China Stem Cell Group Co., Ltd.

Name: Zhang Yi Position: Chairman
Tel: 86-21-39188888 Fax: 86-21-39189999
Email: zhangyi@chinacordblood.org
Website: www.chinacordblood.org

Company Profile:

China Stem Cell Group is a leading company in the bioengineering and pharmaceutical industry. It has full licenses in the field of stem cells. The group has strong technical force and has many well-known academicians and scientists. Its main business is the collection, preparation, detection, storage, research, development and clinical transplantation of stem cells from various sources. The group has branches in Shanghai, Hainan, Chongqing, Shaanxi, Jiangsu and Hong Kong, its medical business reaching the whole country. It has attained dozens of national patents and achieved titles of "National Key and New Product", "Shanghai Science and Technology Progress Award", "Famous Trademark of Shanghai".

The company has established the largest Stem Cell Public Resource Bank in China, achieving 100% success rate of HLA matching in Chinese patients. It has engaged with 117 hospitals in China to complete more than 4,200 cases of hematopoietic stem cell transplantation, ranking number one in China. The five-year survival rate after transplantation was 58.9%, a favourable result by international standard.

Main Objectives of the Visit:

Promote company's high-end medical service; seek to export stem cell products and import medical materials and equipment; seek for cooperation with local hospitals in stem cell transplantation by providing various types of stem cells.

寰泰能源股份有限公司

团 员：南逸 职 务：集团董事长
电 话：8613621787777 传 真：86-21-63308257
邮 箱：yi_nan@universalenergy.com
网 址：www.universalenergy.com

企业简介：

寰泰能源成立于 2015 年 11 月，是一家围绕“一带一路”，从事风力发电、光伏、储能电站等清洁能源投资、建设及运营的专业化公司。目前注册资金 8.4 亿元，总资产 50 亿元，公司下设上海寰蔚电力工程有限公司、四川寰泰电力工程设计有限公司，在职员工 200 余人，本科学历以上占 85%，其中外籍职员占 33%。通过不断创新，已形成团队、融资、度电成本、风险管控等竞争优势。公司已相继在哈萨克斯坦等中亚国家、孟加拉等南亚国家和东南欧、东南亚地区开拓业务，目前全球并网、建设和承建新能源项目约 1.2GW，储备项目 1.6GW。

本次访问的主要目的：

考察研究访问各国的新能源市场情况，包括投资准入条件，电力市场情况，营商环境等。调研新能源项目投资在访问各国的可行性。

Universal Energy Co., Ltd

Name: Mr. Nan Yi Position: President of the Company Group
Tel: 8613621787777 Fax: 86-21-63308257
Email: yi_nan@universalenergy.com
Website: www.universalenergy.com

Company Profile:

Founded in November 2015, Universal Energy is a professional company engaged in the investment, construction and operation of wind power, photovoltaic, energy storage power plants and other clean energy around the "Belt and Road". The company currently has a registered capital of 840 million RMB and total assets of 5 billion RMB. The company consists of an international EPC company and an electrical design institute. There are more than 200 employees, 85% of whom have bachelor's degree or above, and 33% of them are foreign staff. By continuous innovation, the company has developed competitive advantages in team, financing, cost of electricity, and risk management. It also has successively expanded its business in Kazakhstan and other Central Asian countries, Bangladesh and other South Asian countries, Southeast Europe and Southeast Asia. So far, the capacity of the grid-connected power stations and those under construction has been almost up to 1.2GW, and the capacity in the pipeline reaches 1.6GW.

Main Objectives of the Visit:

Study the renewable energy market conditions of the visited countries, including investment conditions, electricity market conditions, and business environment; conduct research on feasibility of investing in renewable energy projects in the visited countries.

上海西井科技股份有限公司

团员：谭黎敏 职务：董事长
电话：86-21-333568676 邮箱：kenny.tan@westwell-lab.com
网址：https://westwell-lab.com/

企业简介：

西井科技成立于 2015 年，是中国“专精特新”小巨人企业，也是一家全球化的人工智能公司。西井科技致力于人工智能激活多产业潜能，做全球智能服务业的开疆者。秉持“取智于人，用智予人 From Human To Human”的价值理念，公司围绕智能化与绿色低碳，不断探索前沿科技，为用户实现价值提升，是目前为止中国首批基于正向自研无人驾驶重卡的公司，也是首家在全球范围商业交付无人驾驶车辆及系统超过数百套规模的公司，场景已覆盖海港、陆港、制造工厂等货运物流，产品及服务已落地全球 18 个国家和地区，服务 160 余家客户。

西井科技在欧洲希腊、瑞典、丹麦已经开展多个海外项目，并于今年签约了全球最大规模的自动驾驶商业化订单，将服务英国最大集装箱港口费利克斯托港。在西班牙，西井科技正与中远海运港口有限公司合作，积极推动在瓦伦西亚和毕尔巴鄂港口建设智能化码头；并与全球第一大航运地中海航运公司合作，推动在西班牙拉斯帕拉马港口建设智能化码头。

本次访问的主要目标：

与西班牙等地的合作方开展进一步商务洽谈，并计划与合作方签约

Shanghai Westwell Technology Co., Ltd

Name: Tan Limin Position: Board Chairman
Tel: 86-21-333568676 Email: kenny.tan@westwell-lab.com
Website: https://westwell-lab.com/

Company Profile:

Established in 2015, Westwell is a globalized artificial intelligence (AI) company. It is committed to activating the potential of various industries through artificial intelligence and pioneering global intelligent services. Adhering to the company's Value Concept "From Human to Human", centring on intelligence and green low-carbon solutions, Westwell has continuously tried to break the front line of technology and elevate clients' value. Westwell has been the leading company to independently develop autonomous heavy trucks, and also the company to deliver hundreds of autonomous vehicles and sets of autonomous driving systems commercially worldwide. Westwell's products and services cover most freight logistics scenarios, such as seaports, dry ports, manufacturing plants, spanning 160-plus clients in 18 countries and regions around the world.

Westwell has carried out a number of overseas projects in Greece, Sweden and Denmark in Europe, and signed the world's largest commercial order for autonomous driving this year, which will serve the UK's largest container port, Felixstowe Port. In Spain, Westwell is cooperating with COSCO Shipping Ports Co., Ltd. to actively promote the construction of intelligent terminals in Valencia and Bilbao ports; It is also cooperating with the world's largest shipping company, Mediterranean Shipping Company, to promote the construction of intelligent terminals in the Spanish port of Las Parama.

Main objectives of the Visit:

further business development, signing agreement with business partners

上海燎申（集团）有限公司

团 员：林先燎 职 务：董事长、总裁
电 话：86-21-61131212 传 真：86-21-61131235
邮 箱：xianliao611@126.com
网 址：www.sh-liaoshen.cn

企业简介：

上海燎申（集团）有限公司（简称：燎申集团），创立于1997年，是一家专注“科技产业基地+产业基金投资”双运营发展模式的集团化企业。燎申集团以“科技产业投资运营商”为发展战略，聚焦科创、人工智能、生物医药、大健康、智能制造、汽配科技、电子商务、食品产业等国家战略性新兴产业，打造独具特色的燎申产业平台，为科技型企业成就梦想。

本次访问的主要目的：

访问西班牙、匈牙利和塞尔维亚，参加经贸投资情况介绍会和专题研讨会，与相关商协会进行交流、互相学习，了解当地的营商环境、经贸机遇以及投资政策，推动燎申集团全球化发展。

Shanghai Liaoshen (Group) Co., Ltd.

Name: Mr. Lin Xianliao Position: Chairman and President
Tel: 86-21-61131212 Fax: 86-21-61131235
Email: xianliao611@126.com
Website: www.sh-liaoshen.cn

Company Profile:

Shanghai LiaoShen (Group) Co., Ltd. (abbreviated as LiaoShen Group), founded in 1997, is a group enterprise that focuses on the dual development model of "technology industry base + industry fund investment". LiaoShen Group adopts the development strategy of "technology industry investment operator", focuses on national strategic emerging industries such as science and technology, artificial intelligence, biopharmaceuticals, healthtech, intelligent manufacturing, automotive technology, e-commerce, food industry, etc., and creates a unique LiaoShen industry platform to help technology enterprises achieve their dreams.

Specification of the Interests:

Visit Spain, Hungary, and Serbia to attend economic and trade investment briefings and thematic seminars, communicate and learn from relevant business associations, understand the local business environment, economic and trade opportunities, and investment policies, and promote the global development of LiaoShen Group.